
 

 

Στις 27/12/2018 συναντήθηκα με τον κύριο Λευτέρη Καλαϊτζόγλου 

αναπληρωτή Διευθυντή της Διεύθυνσης Μέσης Εκπαίδευσης.  

Τον ευχαριστώ για την ενημερωτική συζήτηση και για τις  

πρωτότυπες προτάσεις του.  Καλή χρονιά κύριε Καλαϊτζόγλου! 

 

 

 


